

**No. 42671. Multilateral**

CONVENTION FOR THE SAFEGUARDING OF THE INTANGIBLE CULTURAL HERITAGE. PARIS, 17 OCTOBER 2003  
[*United Nations, Treaty Series, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION (WITH DECLARATION)

**Malaysia**

*Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 23 July 2013*

*Date of effect: 23 October 2013*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 3 September 2013*

*Declaration:*

**N° 42671. Multilatéral**

CONVENTION POUR LA SAUVEGARDE DU PATRIMOINE CULTUREL IMMATÉRIEL. PARIS, 17 OCTOBRE 2003  
[*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)

**Malaisie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 23 juillet 2013*

*Date de prise d'effet : 23 octobre 2013*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 3 septembre 2013*

*Déclaration :*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

The Government of Malaysia declares that the application and implementation of the provision of this Convention shall be subject to, and in accordance with, the applicable domestic laws of Malaysia and the applicable administrative and policy measures of the government of Malaysia.

[TRANSLATION – TRADUCTION]<sup>1</sup>

Le Gouvernement de la Malaisie déclare que l'application et la mise en oeuvre des dispositions de la Convention seront soumises et se feront conformément à la législation nationale en vigueur en Malaisie et aux mesures administratives et de politique générale en vigueur prises par le Gouvernement de la Malaisie.

---

<sup>1</sup> Translation provided by UNESCO – Traduction fournie par l'UNESCO.